
Protokół Nr XV 
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 29 lutego 2016. 

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
trwało od godz. 10°° do godz. 13^° 
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka - zgodnie z załączoną listą 
obecności. 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. 
Na sesji obecni byli 
1 .Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka, 
2. Pan Zenon Zadróżny - Z-ca Wójta 
3. Pan Robert Rataj - Sekretarz Gminy 
4. Pani Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy 
5. Pan Wiesław Mędrzycki 
6. Obsługa prawna Urzędu Gminy, 
7. Sołtysi - zgodnie z załączoną lista obecności 

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści: 

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętycłi przez komisje Rady Gminy. 
6. Podjęcie ucliwał: 

a) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkól 
podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Dąbrówka, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz 
określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 

b) w sprawie określenia kryteriów oraz liczby punktów w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Dąbrówka oraz dokumentów niezbędnych do prowadzenia kryteriów, 

c) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka, 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kowalicha, 
e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Dąbrówka, 
f) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej przez Gminę 

Dąbrówka, 
g) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy 

dla zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka, 
h) w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych i szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej, 
i) w sprawie ustalenia miesięcznych diet dla radnych Rady Gminy z 

uwzględnieniem pełnionych funkcji oraz diet dla sołtysów, 
j) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok. 



k) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2016-2021, 

1) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok, 
m) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dąbrówka 

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy. 
8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 

Nawiązując do przedstawionego porządku obrad pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że zgodnie ze Statutem Gminy Komisje przedstawiają Radzie Gminy 
plany pracy komisji i sprawozdanie z działalności komisji w związku z powyższym 
zgłosiła wniosek o prowadzenie do porządku obrad dwóch punktów: punktu przyjęcie 
planów pracy komisji na rok 2016 i punktu sprawozdanie z działalności Komisji. 
Prowadzący obrady zgłoszone wnioski poddał pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym wnioski zostały przyjęte jednogłośnie / 15 głosów „za" przy 
obecności 15/15 radnych/. 
Pan Zenon Zadróżny wnioskował o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 6 pod lit. 
e) uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 
Dąbrówka. 
Gmina planowała zakupić grunt o powierzchni ok. 6,0 ha położony w Dąbrówce który 
został wystawiony licytację. Ponieważ właściciel gruntu spłacił zadłużenie licytacja 
została wycofana. 
Przewodniczący obrad poddał ww. wniosek pod głosowanie. 
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosów „za" przy 
obecności 15 Radnych/ 
W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 
obrad w następującym kształcie: 
1. Powitanie i otwarcie obrad. 

a) Przyjęcie porządku obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy. 
6. Przyjęcie planów pracy Komisji na rok 2016. 
7. Sprawozdanie z działalności komisji. 
8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie określenia kryteriów rełcrutacji do klas pierwszych szkól 
podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Dąbrówka, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz określenia 
dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 
b) w sprawie określenia kryteriów oraz liczby punktów w drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówka 
oraz dokumentów niezbędnych do prowadzenia kryteriów, 
c) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka, 
d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kowalicha, 



e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Dąbrówka, 
f) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka, 
g) w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 
ratowniczych i szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej, 
h) w sprawie ustalenia miesięcznych diet dla radnych Rady Gminy z 
uwzględnieniem pełnionych funkcji oraz diet dla sołtysów, 
i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok, 
j) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2016-2021, 
k) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok, 
1) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dąbrówka 

10. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy. 
11. Sprawy różne i wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad. 

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad. 

Obrady XV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych. 
Godz. 10̂ ^ obrady opuścił radny Pan Andrzej Marcinkiewicz, w sesji uczestniczy 14/15 
Radnych 

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad. 
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir Rosa/14 głosów „za" 

przy obecności 14 Radnych/ 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół Nr XIV/2015 
z dnia 11 stycznia 2016 roku 
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
większością głosów 13 głosów „za" - 1 głos „wstrzymujący" przy obecności 14 
Radnych. 

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 22 stycznia 2016 roku na którym zajmowała się nw. 
tematami: 



1. Przedstawienie przez Wójta sprawozdania dotyczącego Szkoły Podstawowej w 
Józefowie. 
2.Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy za 2015 rok 
3.Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła dwa posiedzenia. 
W dniulS stycznia 2016r. tematem posiedzenia komisji było: 
1.Otwarcie posiedzenia komisji. 
2. Opracowanie planu i tematyki pracy zgodnie z kompetencją komisji na rok 2016, 
3. Sprawy bieżące, 
4. Zamknięcie obrad. 
Na sesje powraca radny Pan Andrzej Marcinkiewicz, w sesji uczestniczy 15/15 Radnych. 
W dniu 22 lutego 2016 r. tematem posiedzenia komisji było: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie określenia kryteriów oraz liczby punktów w drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówka oraz dokumentów niezbędnych do 
prowadzenia tych kryteriów, 
b) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkól podstawowych i 
gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dąbrówka, dla kandydatów 
zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich 
potwierdzenia, 
3. Sprawy bieżące. 
4. Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2014/2015, 
5. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej RG Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 27 stycznia 2016r. na którym zajmowała się następującymi 
tematami: 
1. Sprawozdanie z działalności komisji. 
2. Opracowanie i przyjęcie planu pracy komisji na 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG Pan Rosa 
Sławomir poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia. 
W dniu 4 lutego 2016r. rozpatrywano następujące tematy: 

1. Rozpatrzenie podań. 
2. Informacja na temat realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków, 
3. Opracowanie planu pracy komisj i na 2016r. 
4. Sprawy bieżące. 

W dniu 09 lutego 2016r. porządkiem posiedzenia komisji było: 
1. Wyjazd w teren 
2. Obejrzenie działki pod inwestycje „Parkuj i Jedź" 
3. Obejrzenie Klubu EDEN z możliwością modernizacji. 
4. Sprawy różne i wolne wnioski. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG Pan 
Kuligowski Mirosław poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia. 
W dniu 28 stycznia 2016r. rozpatrywano następujące tematy: 



1.Okresowe sprawozdanie z działalności komisji za 2015r. 
2.Podział środków w kompetencji komisji z budżetu na 2016r. 
3. Informacja realizacji podjętych ustaleń przez komisje. 
W dniu 12 lutego 2016r. komisja zajmowała się: 
1. Rozpatrzeniem podań skierowanycłi do komisji w sprawie nielegalnego wywozu 
odpadów na teren po byłej cegielni w Chajętach należącej do p. R. 
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej RG Pan Klusek Ryszard 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 23 lutego 2016r. na którym 
zajmowano się następującymi tematami: 
1. Zaopiniowanie projektów ucliwał które będą podejmowane na najbliższej sesji Rady 
Gminy: 
a) w sprawie wyrażenia zgody nabycie nierucłiomości gruntowej przez Gminę 
Dąbrówka (Dąbrówka) 
b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Dąbrówka 
(Kowalicha) 
c) w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych i 
szkoleniach pożarniczych członków Ochotniczej Straży Pożarnej 
d) w sprawie ustalenia miesięcznych diet dla radnych Rady Gminy z uwzględnieniem 
pełnionych funkcji oraz diet dla sołtysów. 
e) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka. 
f) w sprawie zmiany uchwały Budżetowej na 2016 rok 
g) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka na lata 2016 -2021 
2. Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2015. 
3. Opracowanie i przyjęcie planu pracy komisji na 2016r. 

Ad. 6 Przyjęcie planów pracy Komisji na 2016 rok. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji w następującej kolejności odczytali plany 
pracy komisji 
Pan Sławomir Rosa Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym, Pan Pasoń Marek - Przewodniczący Komisji Gospodarczej, Pani Gryglas 
Agnieszka - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, Pan Klusek Ryszard -
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej, Pan Kuligowski Mirosław -
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego. 
Do przedstawionych planów pracy nie wniesiono uwag. 

Ad. 7 Sprawozdania z działalności Komisji. 

Sprawozdania z działalności komisji zostały przedstawione przez Przewodniczących 
Komisji w następującej kolejności: 
Pan Rosa Sławomir - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym, Pan Pasoń Marek Przewodniczący Komisji Gospodarczej, Pan Krzysztof 
Kłębek - przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Kuligowski Mirosław 
Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego, Pani 
Gryglas Agnieszka - Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu, Pan Klusek 
Ryszard - Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej. 



Do złożonych sprawozdań nie wniesiono uwag. 
Protokoły z wszystkich posiedzeń Komisji wraz z załącznikami zamieszczone są na 
stronie internetowej: WWW.bip.dabrowka.net.pi w zaldadce Rada Gminy -
Kadencja 2014-2018 - Komisje Rady Gminy - Protokoły z posiedzeń Komisji Rady 
Gminy. 

Ad. 8 Podjęcie ucliwał 

a) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkól podstawowych i 
gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dąbrówka, dla kandydatów 
zamieszkałych poza obwodem szkoły oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich 
potwierdzenia. 
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taperek Dyrektora Zespołu 
Szkół i Przedszkola Samorządowego. 
Projekt uchwały był konsultowany z dyrektorami szkół podstawowych i gimnazjum, a 
także został zaopiniowany przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu RG. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/114/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

b) w sprawie określenia kryteriów oraz liczby punktów w drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznego przedszkola i oddziałów przedszkołnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Dąbrówka oraz dokumentów niezbędnych do 
prowadzenia kryteriów, 
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Mirosławę Taperek - Dyrektora Zespołu 
Szkół i przedszkola Samorządowego. 
Projekt tej uchwały był także konsultowany z dyrektorem przedszkola i dyrektorami 
oddziałów przedszkolnych a także przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu RG. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/115/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radny cłi/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

c) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka, 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego - Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzermego. 
Programem objęte są wszystkie zwierzęta domowe, w szczególności psy i koty wolno 
żyjące i zwierzęta gospodarskie. 
Większość działań określonych w programie dotyczy psów i kotów ponieważ skala 
bezdomności tych zwierząt jest największa. 
Pan Rosa Sławomir zapytał, czy będzie prowadzone masowe szczepienie psów. 

http://WWW.bip.dabrowka.net.pi


Pan Strzelecki wyjaśnił, że obowiązek szczepienia należy do właściciela psa. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/116/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnycli/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kowalicha, 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego - Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego. 
Nazwy ulicy dokonuje się na wniosek mieszkańca .Proponowana nazwa ulicy to ulica 
Kwiatowa. Zaproponowana nazwa konsultowana była na spotkaniu wiejskim i otrzymała 
pozytywną opinię. 
Do ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/117/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radny cłi/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

e) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Dąbrówka, 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak insp. ds. 
gospodarki gruntami 
Z uwagi na przeprowadzoną aktualizację przez Wydział Ewidencji Gruntów i Budynków 
Starostwa Powiatowego w Wołominie zmianie uległa powierzchnia działki oznaczonej 
ewidencyjnym 129/12 której powierzchnia wynosi obecnie 0,1027 ha. Działki zgodnie z 
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego stanowią teren przeznaczony pod 
drogi. 
Do ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/118/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radny cłi/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

f) w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i taryfy dla 
zbiorowego odprowadzenia ścieków na obszarze gminy Dąbrówka, 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Mateusza Kaszubę - Kierownika Zakładu 
Gospodarki Komunalnej. 
Opłata za wodę pozostaje na dotychczasowym poziomie. Proponuje się zwiększenie 
stawki za ścieki w następującej wysokości 
od osób fizycznych o 5% tj. o 0,18 zł, od podmiotów gospodarczych o 15% tj. o 0,74 zł, 
od irmych jednostek organizacyjnych o 5% tj. o 0,18 zł, od dowożonych taborem 
asenizacyjny o 5% tj. 0,40 zł. 



Opłaty stałe proponuje się pozostawić bez zmian. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrowica 
podjęła Ucłiwałę Nr XV/119/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 
(Ucłiwała stanowi załącznik do protokołu). 

g) w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych i 
szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej, 

Przewodniczący Komisji Budżetowo Finansowej Pan Ryszard Klusek wyjaśnił, że 
Komisja Budżetowo - Finansowa opowiedziała się za zwiększeniem stawki godzinowej 
za udział w akcjacłi ratowniczycłi z 10 zł do 12 zł. 
Pan Rosa Sławomir zapytał na czyją inicjatywę została podniesiona stawka za wyjazdy. 
Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnycłi i Porządku Publicznego 
odpowiedział, że wnioskodawcą była Zarząd Gminy ZOSP. 
Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy Pan Rosa powiedział, że pismem z dnia 
27.01.2015r. wnioskował do Wójta o zwiększenie stawki za wyjazdy proponując stawkę 
13 zł. 
Pan Wójt odpowiedział, że faktycznie takie podanie do niego wpłynęło, które zostało 
przedstawione i pozytywnie rozpatrzone ZG ZOSP. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Ucłiwałę Nr XV/120/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radny cli/ 
(Ucłiwała stanowi załącznik do protokołu). 

łi) w sprawie ustalenia miesięcznych diet dla radnych Rady Gminy z uwzględnieniem 
pełnionych funkcji oraz diet dla sołtysów, 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Rady Gminy poinformował, że 
projekt ucłiwały był omawiany i przyjęty większością głosów przez Komisję. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jest głównym inicjatorem wprowadzenia diet 
ryczałtowych dla radnych. Wynagrodzenie to pozwoli na uniknięcie zarzutów, że trwoni 
się publiczne pieniądze. Nie będzie wpływało na ograniczenie posiedzeń Rady i Komisji. 
Zarekomendował o przyjęcie uchwały w zaproponowanej wersji. 
Pan Rosa Sławomir opowiedział się również za przyjęciem przedmiotowej uchwały w 
zaproponowanej wersji. Wprowadzenie wynagrodzenia ryczałtowego wpłynie na 
zmniejszenie wydatków związanych kosztami udziału radnych w pracach Rady Gminy. 
Pan Jacek Ruciński powiedział, że na sesję która odbyła się w dniu 29 grudnia 2015r. 
był przygotowany projekt przedmiotowej uchwały w którym kwoty były mniejsze o 100 
zł i na wniosek Wiceprzewodniczącego Rady został zdjęty z porządku obrad. Czym Pan 
Rosa zasłużył sobie na tak dużą podwyżkę, bo gdy został wybrany na 
Wiceprzewodniczącego to dieta wynosiła 500 zł następnie wzrosła na 600 zł a teraz 



podwyższacie na 900 zł to jest to 80%. w skali 15 miesięcy. Wskazał na zapis, że 
sołtys będzie pobierał dietę za każde posiedzenie , czy jest to równoznaczne z tym, że 
za udział w posiedzeniu Komisji sołtys otrzyma również dietę. 
Zastosowano szeroki wacłilarz ulg dla radnych czego nie stosuje się w stosunku do 
sołtysów. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym zarówno radny jak i sołtys korzysta 
z uprawnień jak funkcjonariusz publiczny. Stosując takie zapisy jak zawarte w uchwale 
dzieli się ludzi. 
Odnosząc się do wypowiedzi Pana Kucińskiego Pan Rosa Sławomir wyjaśnił, że sołtys 
otrzymuje dietę za udział w sesji, a tylko dzięki uprzejmości prowadzącego obrady może 
wypowiadać się na temat podejmowanych uchwał, bo zgodnie z porządkiem obrad 
sohysi powinni zbierać głos w punkcie sprawy różne i wolne wnioski. Wskazywanie, że 
dieta dla Wiceprzewodniczącego wzrosła o 80% zdaniem Pana Rosy jest „nie na 
miejscu" a wprowadzenie ryczałtu jest idealnym rozwiązaniem 
Pan Ruciński wyjaśnił, że nie neguje ryczałtowego systemu zapytał tylko dlaczego takie 
kwoty. Powiedział aby Pan Rosa nie wmawiał mu tego czego nie powiedział, rozmowa 
była o wspólnych pieniądzach i zabrany głos w tym miejscu uważa za słuszny. 
Pani Skarbnik zwróciła uwagę na błędy pisarskie zwarte w projekcie uchwały i prosiła o 
wprowadzenie w § 2 zapisu „za każde posiedzenie wypłacona po sesji,, 
w § 4 pkt. 2 otrzymuje brzmienie : Ustala się wpłatę zryczałtowanych diet do 10 dnia 
następnego miesiąca po miesiącu, w którym powstało prawo do diety lub jej części". 
Prowadzący obrady podał pod glosowanie poprawki zgłoszone przez Panią Skarbnik. 
W głosowaniu jawnym poprawki zostały przyjęte jednogłośnie /15 głosami za przy 
obecności 15 Radnych/. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/121/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

i) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Agnieszkę Adam 
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/122/2016 
z dnia 11 stycznia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

j) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2016 
-2021 
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. 
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do protokołu. 



Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag. 
- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrowica 
podjęła Ucłiwałę Nr XV/123/2016 
z dnia 11 stycznia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

k) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok 
Przewodniczący Komisji poinformował, że plan pracy Komisji rewizyjnej na 2016 rok 
stanowi załącznik do uchwały. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/124/2016 
z dnia 11 stycznia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

l) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dąbrówka. 
Ponieważ istota sprawy dotyczyła inwestycji która była realizowana w miejscowości 
Lasków a dotyczyła budowy wodociągu projekt uchwały został omówiony przez Pana 
Ireneusz Zielińskiego - Kierownika Referatu Inwestycji i Rozwoju. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań. 

- w głosowaniu jawnym - Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XV/125/2016 
z dnia 11 stycznia 2016 roku 
j e d n o g ł o ś n i e - /15 głosów „za", przy obecności 15 Radnycłi/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

Ad 9. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy. 
Podania zostały odczytane przez Sekretarza obrad. 
Sołtys wsi Marianów Pani Monika Kryszkiewicz wnosiła o naprawę mostu (przepustu) 
w Marianowie ( do wiadomości Rada Gminy) 
Pani Agnieszka Gryglas - Radna Gminy Dąbrówka wnosiła o zaprojektowanie i budowę 
oczyszczalni przydomowych w Ludwinowie ( do wiadomości Rada Gminy) 
Odnosząc się do treści pierwszego pisma Zastępca Wójta wyjaśnił, że przepust znajduje 
się na gruntach prywatnych dlatego na jego remont nie można wydatkować środków 
gminnych. Może sposobem gospodarczym uda się go wyremontować. Odnosząc się do 
treści drugiego pisma Pan Zastępca powiedział, że wpłynęło również pismo z sołectwa 
Wszebory w sprawie budowy oczyszczalni. Na rok bieżący został już określony zakres 
zadań dla tej inwestycji. Jeżeli będzie większe zapotrzebowanie na budowę oczyszczalni 
przydomowych to w przyszło rocznym budżecie zostaną zaplanowane większe środki 
na to zadanie. 

Ad 10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pan Andrzej Marcinkiewicz nawiązując do naprawy przepustu powiedział, że należy to 
do właścicieli gruntu na której znajduje się przepust. Podobna sytuacja ma miejsce w 
Guzowatce. 
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Pan Marek Pasoń podziękował Panu Wójtowi za dużą czujność i ostrożność przy 
podejmowaniu decyzji związanych z produkcją paneli przy trasie S8. Została wyrażona 
zgoda na powstanie tej inwestycji pod warunkiem ogrzewania gazem a tym samym jest 
to pierwszy krok do wdrożenia gospodarki niskoemisyjnej. Zwrócił się z prośbą do Wójta 
aby o każdej dużej inwestycji przy trasie S8 która jest związana z mieszkańcami 
Małopola został powiadomiony. Ponadto prosił aby w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego na terenie Małopola przy trasie S8 wprowadzić zakaz 
inwestycji powodujących negatywne oddziaływanie na środowisko oraz wydzielić strefę 
gospodarczą od przemysłowej. 
Pani Regina Łukasiewicz poruszyła temat pracy ośrodka zdrowia w Dąbrówce który 
związany jest z niemożliwym wręcz dostępem pacjentów do lekarza rodzinnego. 
Pan Wójt zaproponował, aby na najbliższe posiedzenie komisji zdrowia zaprosić Panią 
doktor Rębowską i spróbować rozwiązać ten problem. 
Pan Kuligowski Mirosław nawiązał do spotkania które odbyło się w Radzyminie na 
temat bezpieczeństwa na terenie gminy Dąbrówka, zwrócił się z do sołtysów z prośbą o 
współpracę z dzielnicowym w zakresie przepływu informacji. 
Pan Kłębek Krzysztof zapytał na jakim etapie znajduje się remont pomieszczeń które 
mają być udostępnione Panu Kapeckimu prowadzącemu dystrybucję żywności. 
Pan Zastępca odpowiedział, że określony został zakres robót zbierane są wyceny a 
remont powinien zostać ukończony do końca marca br. Program który obecnie realizuje 
Pan Kapecki zawarty jest do końca kwietnia br. Na następną perspektywę która będzie 
realizowana przez Pana Kapeckiego pomieszczenie będzie gotowe. 
Pan Grzegorz Wójcik zapytał na jakim etapie znajdują się uzgodnienia odnośnie zmiany 
godzin pracy urzędu. 
Pan Wójt odpowiedział, że na etapie konsultacji. 
Pan Ziółkowski Tadeusz odniósł się do tematu podatków i powiedział, że 
Przewodniczący komisji Budżetowej deklarował, że podatki miały być niższe a z 
nakazów wynika, że są one wyższe. 
Odnosząc się do tej wypowiedzi Przewodniczący zasugerował, aby sołtysi swoje 
problemy przedstawiali na posiedzeniach komisji, lub zgłaszali je przed sesją. Zwrócił 
się do sołtysów aby swoich wypowiedzi nie personalizowali, ponieważ uchwały 
podejmowane są kolegialnie przez radę. 
Pan Klusek Ryszard odnosząc się do wypowiedzi pana Ziółkowskiego powiedział, że 
podatek rolny nie wzrósł w stosunku do roku ubiegłego wzrósł tylko nieznacznie podatek 
leśny. Wątpliwości należy wyjaśnić w referacie podatkowym. 
Pan Wójt nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego Rady poinformował, że na sesji 
zatwierdza się to, co zostało wypracowane na posiedzeniu komisji. 
Zastępca Wójta powiedział, jeżeli któryś z mieszkańców ma wątpliwości co do 
naliczonego podatku powinien zgłosić się do Urzędu i sprawa zostanie na miejscu 
wyjaśniona. 
Pan Król Henryk zapytał na jakim etapie znajduje się sprawa kursu autobusowego 
Sokołówek-Radzymin i prosił o zamontowanie oświetlenia ulicznego przy dwóch 
pierwszych posesjach przy lesie w Teodorowie. 
Pan Wójt odpowiedział, że sprawa oświetlenia została już zlecona do wykonania, a na 
jakim jest etapie zapyta pracownika. Odnośnie kursu autobusowego informacji udzielił 
Sekretarz Gminy informując , że sprawa zostanie sfinalizowana do końca tego tygodnia. 
Pan Rosa Sławomir nawiązując do wypowiedzi Pana Ziółkowskiego, powiedział, że 
podatki na rok bieżący zostały już uchwalone a przedstawiony przez sołtysa wniosek 
zostanie wzięty pod uwagę przy uchwalaniu podatków na rok przyszły. 
Pan Ruciński Jacek zwrócił się do radnego Wójcika pytając czy wydając swoją opinię był 
na w okolicach Cisia gdzie ma być cmentarz. Zapytał czy Komisja Rozwoju była na 
miejscu wskazując to miejsce na cmentarz. Pan Wójcik odpowiedział, że komisja nie 
wyjeżdżała w teren, a wydając swoją opinię opierała się na dokładnych mapach 
sytuacyjnych. 
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w dalszej swojej wypowiedzi Pan Kuciński podniósł temat równego traktowania 
mieszkańców. W dniu 16 października 2015r. wpłynął do Rady Gminy sprzeciw 
mieszkańców przeciwko lokalizacji cmentarza, który został odczytany na sesji w dniu 6 
listopada 2015r. i przekazany do Komisji Rozwoju. Na pismo powinna zostać udzielona 
odpowiedź w ciągu 30 dni. Zdaniem Pana Kucińskiego wolą Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju było nie udzielenie odpowiedzi ponieważ posiedzenie Komisji zwołał na dzień 
30 listopada a więc po terminie. Pan Ruciński powiedział, że po wielu swoicłi prośbach i 
rozmowach w dniu 16 lutego br. otrzymał odpowiedź na to pismo. W dniu kiedy 
czytane było pismo mieszkańców Pan Wójt i Przewodniczący Komisji Rozwoju 
powiedzieli, że zostanie zorganizowane spotkanie mieszkańców Kuligowa i Cisia, 
dlaczego nie dano szansy tym mieszkańcom aby wyrazili swoją opinię. Pan Ruciński 
nadmienił, że działka na której planowana jest budowa cmentarza położona jest wyżej o 5 
metrów od działki Państwa S, która przylega do działki na której ma być cmentarz. Kto 
będzie płacił, jeżeli ta rodzina zgodnie z przysługującym im prawem wystąpi o zapłatę 
odszkodowania. Zdaniem Pana Rucińskiego jest to zła wola działania Przewodniczącego 
Komisji Rozwoju który organizuje spotkania komisji co 13, 12, 19 a ostatnio co 5 dni, 
natomiast jak chodziło o mieszkańców Cisia spotkanie zostało zorganizowane po 45 
dniach. Pan Ruciński powiedział, że z góry było założone aby nie odpowiadać na to 
podanie. Komisja wyjeżdżała w teren dokonując oględzin wszystkich planowanych 
inwestycji, dlaczego nie przyjechała do Cisia planując inwestycję na setki lat. 
Pan Rosa Sławomir powiedział, że na posiedzeniu kiedy był rozpatrywany sprzeciw 
mieszkańców obecny był Pan Michał Strzelcki - pracownik UG który przedstawił na 
mapie szczegółową lokalizację tej inwestycji 
Zapytał Pana Rucińskiego dlaczego od razu zakłada, że w związku z powstaniem 
cmentarza powstaną w tym miejscu straty. Być może powstaną tam zakłady takie jak 
kwiaciarnia czy Zakład kamieniarski które będą przynosić korzyści. Pan Rosa 
powiedział, że jedyną nieuwaga jest to, że cmentarz dla parafii Kuligów planowany jest 
na gruntach Cisia, ale nic nie stoi na przeszkodzie aby na tym cmentarzu pogrzebani byli 
również mieszkańcy Cisia. 
Pan Wójt wyjaśnił, że mieszkańcy Cisia ze strony Urzędu na swój sprzeciw otrzymali 
odpowiedź, a konsultacje społeczne zgodnie z ustawą o planowaniu przestrzeimym 
muszą zostaną przeprowadzone 
Pani Kuśkowska Helena prosiła o przyspieszenie załatania dziur na drodze przez wieś 
Lasków. 

Ad. 11 Zamknięcie obrad. 

Zamknięcia obrad XV sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za uczestnictwo w sesji. 

Na tym protokół ^kończono. 

Sekre t^^brad Przewodnicż^ obrad 

mir Rosa Marcin KarazpWrczyk 

Protokółowała 
Grażyna Wójcik 
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Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na XV sesję Rady Gminy Dąbrówka 

W okresie od 12 stycznia do 29 lutego 2016 r. realizowałem wraz z pracownikami ni-
żej wymienione sprawy: 

1. Przygotowałem i przedstawiłem projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

2. Nadzorowałem wykonanie: 
a) zmian MPZP dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole, 
b) wykonania analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-

wania gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania, 
3. 5 lutego uczestniczyłem w wyjazdowym konwencie starosty z wójtami i burmistrzami 

Powiatu Wołomińskiego w Gminie Strachówka. 
4. Nadzorowałem odbiór techniczny modernizowanej kotłowni gazowej przy Zespole 

Szkół w Józefowie. 
5. Zawarłem umowę i wprowadziłem w teren wybranego wykonawcę budowy wodociąg 

gu w miejscowościach Ludwinów i Ostrówek, Konsorcjum firm: Lider - Zakład Insta 
lacji Sanitarnych Janusz Ochenkowski, Partner - Przedsiębiorstwo Inżynierii Sanitar 
nej "ENERGAS" s.c. Andrzej Ochenkowski, Paweł Ochenkowski z Ostrołęki. 

6 17 lutego uczestniczyłem w I Kongresie Forum Gospodarczego Powiatu Wołomiń 
skiego 

7. 18 lutego wziąłem udział w powiatowych konsultacjach społecznych dotyczących zało-
żeń „Krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa w Polsce. 

8. Nadzorowałem wykonywanie dokumentacji projektowej sieci wodociągowych w miej-
scowościach: Zaścienie, Karolew, Wszebory, Marianów, Kowalicha, Ślężany, Czar-
nów, Stasiopole, ul. Choinkowa w m. Kuligów, Józefów, Małopole, Stanisławów oraz 
uzupełnienie wodociągu w ulicy Cichej w Laskowic, w Chajętach i Dręszewie. 

9. Uruchomiłem nabór wniosków dotyczących budowy przydomowych oczyszczalni ście-
ków dla mieszkańców Kuligowa, Cisia, Józefowa i Ślężan. 

10. Ogłosiłem nabór wniosków o przyznanie w 2016 roku z budżetu Gminy Dąbrówką 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej spółkom wodnym działającym na terenie Gminy 
Dąbrówka. 

11. Obj ąłem patronatem honorowym następuj ące wydarzenia sportowe: 
Grand Prix Gminy Dąbrówka w piłce siatkowej; 
Turniej Amatorów Piłki Nożnej Halowej; 
Halowy Turniej Piłki Nożnej Klubów Piłkarskich z okazji X-lecia GKS Dąbrówka 
Turniej tenisa Stołowego Szkół Podstawowych 
Turniej tenisa Stołowego Szkół Gimnazjalnych 
Grand Prix Jeziora Zegrzyńskiego w Piłce Siatkowej Gimnazjalistek 



12. Patronowałem konkursowi pn.: „Gmina Dąbrówka - Nadbużańska Kraina Legend" 
13. Kibicowałem akcji „Dzień Dawcy Szpiku w Dąbrówce" 
14. Patronowałem wyjazdom naszej młodzieży w ramacłi organizacji ferii zimowycli. 
15. Nadzorowałem złożenie wniosku w ramacłi PRO W na budowę dróg gminnycłi w Dą-

brówce, Lasko wie, Trojanacłi, Wszeboracłi i Kołakowie. 
16. Nadzorowałem wykonanie audytu energetycznego i przygotowanie wniosku na termo-

modemizację Zespołu Szkół w Józefowie. 
17. Otrzymałem informacje o pozytywnym rozliczeniu końcowym zadań wykonanycłi w 

ramach WFOŚiGW w Warszawie: Modernizacja i odbudowa przepustów zlokalizo-
wanych na terenacli zurbanizowanycli oraz Budowy przydomowych oczyszczalni 
ścieków w Ślężanach. 

18. Zleciłem rozpoczęcie bieżących remontów dróg gruntowych na terenie gminy. 
19. Nadzorowałem złożenie wniosku Przebudowa drogi gminnej nr 69 w m. Cłiruściele w 

ramach programu budowy i modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych. 
20. Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 
21. Starałem się bieżąco rozpatrywać wszelkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG. 


